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Komisji Kultury Fizycznej, Sportu i Turystyki (nr 55)
12 stycznia 2017 r.
Komisja Kultury Fizycznej, Sportu i Turystyki, obradująca pod przewodnictwem 
posła Ireneusza Rasia (PO), przewodniczącego Komisji, rozpatrzyła:

– projekt planu pracy Komisji na okres od 1 stycznia do 30 czerwca 2017 roku.

W posiedzeniu udział wzięli: Jan Widera podsekretarz stanu w Ministerstwie Sportu i Turystyki.

W posiedzeniu udział wzięli  pracownicy Kancelarii  Sejmu: Krzysztof Majer i Artur Zaniewski  
– z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych.

Przewodniczący poseł Ireneusz Raś (PO):
Szanowni państwo, witam serdecznie i otwieram posiedzenie Komisji. W oparciu o listę 
obecności  stwierdzam  kworum.  W dniu  dzisiejszym,  nie  będę  tłumaczył  dlaczego, 
wszystkie punkty merytoryczne z dwóch posiedzeń – myślę, że państwo to zaakceptują 
– przenosimy na posiedzenie w dniu 25 stycznia, gdy będziemy pracowali normalnie. 
W związku z tym, że do 13 stycznia mamy obowiązek przedstawić plan pracy, postano-
wiłem abyśmy w dniu dzisiejszym zajęli się tym jednym punktem. Witam pana ministra 
Widerę.
Mam propozycję. To wszystko są państwa wnioski, które państwo zgłosili, a sekre-

tariat wpisał  je w odpowiednie rubryki. W dniach 25-26 stycznia będziemy pracowali 
nad punktami merytorycznymi, które mieliśmy omówić w tym tygodniu. Proponuję, 
aby teraz przyjąć to co jest, nie wchodzić w szczegóły. Rozczytajcie to państwo jeszcze 
raz. Wprowadzę korekty i uzupełnienia planu prac na następnym posiedzeniu. Teraz 
chcę, abyśmy ten plan przyjęli, dopełnili procedury, abyśmy nie byli w niedoczasie, nie 
spełnili normy. Dyskusję o szczegółach możemy odbyć spokojnie za dwa tygodnie. Może 
pan minister ma dziś jakieś grubsze uwagi? Chyba nie. Tu nie ma nic zaskakującego. 
Pytam pana Marka, czy jest okej, aby to przyjąć, technicznie?

Poseł Marek Matuszewski (PiS):
Tak.

Przewodniczący poseł Ireneusz Raś (PO):
Chcę, aby nasze dzisiejsze spotkanie trwało tak długo, jak powinno, formalnie. Pamię-
tają państwo, że sekretariat wielokrotnie występował do państwa z prośbą o podawanie 
propozycji tematów. Wrócimy jeszcze do tego i państwo będą mogli zgłaszać uwagi jeśli 
chodzi o terminy realizacji pewnych punktów i będzie można uzupełnić plan. Myślę, 
że spokojnie możemy go rozbudowywać, jest pojemny.
Po stwierdzeniu kworum stwierdzam przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń 

Komisji wobec niewniesienia do nich uwag. Chciałbym przyjąć porządek dzienny. Czy 
są uwagi? Nie. Stwierdzam jego przyjęcie.
Rozpatrzenie projektu planu pracy Komisji na okres od 1 stycznia do 30 czerwca 2017 

roku. Uwagi porządkowe już uczyniłem. Mają państwo materiał. Czy są jakieś uwagi? 
Nie słyszę.
Kto jest za przyjęciem tego ramowego projektu? (19) Kto jest przeciw? (0) Kto się 

wstrzymał? (0)
Stwierdzam, że Komisja przyjęła plan pracy na rok 2017.
Sprawy bieżące? Nie słyszę zgłoszeń. Zamykam posiedzenie Komisji.


